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PROTOKÓŁ NR XIII/2025 

 

z obrad XIII sesji Rady Miejskiej w Mordach zwołanej w dniu 28 marca 2025 r. 

Obecni na obradach wg załączonej listy obecności. Sesja trwała od godz. 1500. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji 

 

Obrady sesji otworzyła Pani Katarzyna Gizińska - Przewodnicząca Rady poinformowała  

o nagrywaniu i transmitowaniu sesji. Następnie powitała Radnych Rady Miejskiej  

w Mordach, Łukasza Wawryniuka - Burmistrza Miasta i Gminy Mordy, Piotra Michalaka - 

Zastępcę Burmistrza, Sylwię Paryłę - Skarbnika Miasta i Gminy, Pana Marka Gorzałę - 

Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu, Inspektora Andrzeja Dziewulskiego - Komendanta 

Miejskiej Policji w Siedlcach, Panią Emilię Biardę - p.o. dyrektora Miejsko - Gminnego 

Ośrodka Kultury w Mordach, Panią Alinę Wołosz - Dyrektor Zespołu Oświatowego  

w Mordach, Panią Agnieszkę Próchnicką - Pawlak - Kierownika Miejsko - Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Mordach, Pana Wojciecha Biardę - Prezesa Zarządu Gminnej Spółki 

Komunalnej Mordy, Radnych Rady Seniorów z przewodniczącym Krzysztofem Twarowskim, 

Sołtysów z terenu Gminy Mordy, prezesów OSP z terenu Miasta i Gminy Mordy oraz 

mieszkańców. 

Stwierdziła quorum – obecnych 13 Radnych.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         

 

.Ad. 2. Wnioski do porządku obrad 

Katarzyna Gizińska - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Radni otrzymali zawiadomienie  

o terminie sesji wraz z proponowanym porządkiem obrad. 

 

Łukasz Wawryniuk - Burmistrz wniósł o wprowadzenie do porządku obrad uchwał  

w sprawie:  

1) zmian w Uchwale budżetowej Miasta i Gminy Mordy na 2025 rok, 

2) wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy Mordy na lata 

2025 – 2040, 

3) zmiany Uchwały nr III/15/2024 Rady Miejskiej w Mordach z dnia 28 czerwca 2024 r.  

w sprawie ustalenia diety dla sołtysów z terenu Miasta i Gminy Mordy, 

4) metody ustalenia oraz stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli 

nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi i jednorodzinnymi 

kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 

przydomowym na terenie miasta i gminy Mordy, 

5) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 

elektronicznej. 
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Katarzyna Gizińska - Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wnioski  

o wprowadzenie do porządku uchwał w sprawie: 

1) zmian w Uchwale budżetowej Miasta i Gminy Mordy na 2025 rok, który został przyjęty  

13 głosami za, przy braku głosów przeciwnych oraz braku głosów wstrzymujących się 

(jednogłośnie); 

2) wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy Mordy na lata 

2025 – 2040, który został przyjęty 13 głosami za, przy braku głosów przeciwnych oraz 

braku głosów wstrzymujących się (jednogłośnie); 

3) metody ustalenia oraz stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli 

nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi i jednorodzinnymi 

kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 

przydomowym na terenie Miasta i Gminy Mordy, który został przyjęty 13 głosami za, przy 

braku głosów przeciwnych oraz braku głosów wstrzymujących się (jednogłośnie) 

4) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 

elektronicznej, który został przyjęty 13 głosami za, przy braku głosów przeciwnych oraz 

braku głosów wstrzymujących się (jednogłośnie). 

 

Łukasz Wawryniuk - Burmistrz wniósł o wycofanie z porządku obrad, w związku z błędnym 

wpisem pracownika, projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/15/2024 Rady 

Miejskiej w Mordach z dnia 28 czerwca 2024 r. w sprawie ustalenia diety dla sołtysów  

z terenu Miasta i Gminy Mordy. Poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 

Komisjach, jednak nie zostało wypracowane stanowisko. 

 

Wobec braku innych uwag do porządku obrad Katarzyna Gizińska - Przewodnicząca Rady 

Miejskiej, odczytała porządek obrad w następującym brzmieniu: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XI sesji. 

4. Przyjęcie protokołu z XII sesji. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami. 

6. Informacje dotyczące bieżącej działalności Komisji Rady Miejskiej. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Mordy na 2025 rok, 

b) pozbawienia statusu pomników przyrody - "Aleja Lipowa" rosnących w pasie drogi 

powiatowej na terenie gminy Mordy, 

c) przystąpienia Miasta i Gminy Mordy do realizacji Programu „Opieka 

wytchnieniowa" dla Jednostek samorządu Terytorialnego - edycja 2025, 

d) przyjęcia programu osłonowego w zakresie wsparcia seniorów w Mieście i Gminie 

Mordy "Korpus Wsparcia Seniorów" na rok 2025, 
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e) zarządzenia wyborów uzupełniających sołtysa sołectwa Olędy, 

f) wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych na terenie Miasta i Gminy 

Mordy, 

g) zmian w uchwale budżetowej Miasta i gminy Mordy na 2025 rok, 

h) wprowadzenia zmian w Wieloletniej prognozie Finansowej Miasta i Gminy Mordy 

na lata 2025 - 2040, 

i) metody ustalenia oraz stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi  

i jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne  

w kompostowniku przydomowym na terenie Miasta i Gminy Mordy, 

j) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków 

komunikacji elektronicznej. 

8. Sprawy różne. 

9. Zakończenie obrad XIII sesji Rady Miejskiej. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad. Porządek obrad 

został przyjęty 13 głosami – za, przy braku głosów przeciwnym oraz braku głosów 

wstrzymujących się. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XI sesji 

 

Wobec braku uwag oraz poprawek do protokołu z XI sesji, Katarzyna Gizińska -

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie jego przyjęcie. Protokół został przyjęty  

13 głosami - za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się (jednogłośnie). 

 

Ad.4. Przyjęcie protokołu z XII sesji 

 

Wobec braku uwag oraz poprawek do protokołu z XII sesji, Katarzyna Gizińska - 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie jego przyjęcie. Protokół został przyjęty  

13 głosami - za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się (jednogłośnie). 

 

Ad.5. Sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami 

 

Łukasz Wawryniuk - Burmistrz poprosił o zabranie głosu Pana Andrzeja Dziewulskiego 

Komendanta Miejskiej Policji w Siedlcach. 

Komendant Andrzej Dziewulski podziękował za rozmowy dotyczące bezpieczeństwa  

w powiecie i pomoc w sfinansowaniu, wspólne ze wszystkimi samorządami, zakupu 

samochodu, aby to bezpieczeństwo wzmocnić. Podziękował Burmistrzowi oraz Radnym za 

wsparcie. 

Łukasz Wawryniuk - Burmistrz, poinformował, że bezpieczeństwo mieszkańców regionu to 

bezpieczeństwo mieszkańców naszego miasta i gminy. 
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Łukasz Wawryniuk - Burmistrz poinformował, że w omawianym okresie od 21 lutego do 28 

marca br. uczestniczył w następujących spotkaniach i wydarzeniach:   

 

- 22 lutego br. – odbyły się I Powiatowe Halowe Zawody Sportowo-Pożarnicze Młodzieżowych 

Drużyn Pożarniczych z terenu powiatu siedleckiego w Strzale. MDP Radzików Wielki 

wystawił 3 drużyny – zajęły II miejsce w dwóch kategoriach wiekowych oraz II miejsce  

w klasyfikacji ogólnej. Ponadto druh Kacper został najszybszym zawodnikiem w powiecie 

siedleckim w grupie chłopięcej osiągając najkrótszy czas pokonując tor przeszkód; 

- MDP Stara Wieś zajęła IX miejsce na 20 startujących drużyn. 

- 26 - 27 lutego br. odbył się Konwent Wójtów, Burmistrzów i Skarbników Mazowsza  

w Ożarowie Mazowieckim. Wzięli w nim udział m. in.: Janina Ewa Orzełowska - Członkini 

Zarządu Województwa Mazowieckiego; Mariusz Frankowski - Wojewoda Mazowiecki; 

Czesław Siekierski - Minister Rolnictwa i Rozwoju Wsi. Spotkanie było okazją do dyskusji na 

temat najważniejszych wyzwań i problemów dotykających samorządy z obszarami  

o charakterze wiejskim. Podczas Konwentu podjęte zostały także problemy edukacji na 

obszarach wiejskich, planowania przestrzennego czy cyberbezpieczeństwa, relacjom  

z mieszkańcami, partycypacji społecznej i aktywizacji obszarów wiejskich. 

- 28 lutego/1 marca odbył się IV Nocny Charytatywny Turniej Piłki Nożnej w Zbuczynie. 

Udało się nazbierać kwotę ponad 9,300 zł na leczenie Katarzyny Guzowskiej. Podczas turnieju 

II miejsce zajęła drużyna z Wielgorza. Łukasz Wawryniuk - Burmistrz objął patronat honorowy 

nad wydarzeniem oraz ufundował puchary.  

- 4 marca br.  odbyły się eliminacje gminne XLVII edycji Ogólnopolskiego Turnieju Wiedzy 

Pożarniczej „Młodzież zapobiega pożarom”. 19 marca odbyły się eliminacje powiatowe Naszą 

gminę reprezentowało czworo uczniów: Natalia Radzikowska i Szymon Rzążewski  

z SP w Radzikowie Wielkim; Piotr Żylak i Daniel Zacharczuk z SP w Mordach. Piotr Żylak 

zdobył IV miejsce a Daniel Zacharczuk wyróżnienie. Wszyscy reprezentanci zostali wyłonieni 

w drodze eliminacji szkolnych i gminnych, wykazując się ogromną wiedzą  

z zakresu pożarnictwa.  

- 7 marca br. w Urzędzie Miasta i Gminy Mordy została podpisana umowa dotycząca 

przebudowy odcinka drogi wojewódzkiej nr 698. W ramach prac zostanie rozebrany stary most 

i dwie kładki dla pieszych, a w ich miejsce powstanie nowy obiekt. Nowy most będzie miał 

poszerzoną jezdnię, a z myślą o pieszych po obu stronach powstaną chodniki. Zostanie 

zarezerwowane miejsce na ścieżkę rowerową, która ma powstać w przyszłości. Projekt zakłada 

również poprawę dojazdów do mostu. Władze Mazowsza przeznaczyły na tę inwestycję 5,3 

mln zł. W podpisaniu umowy wzięli dziś udział: Janina Ewa Orzełowska - Członkini Zarządu 

Województwa Mazowieckiego, przedstawiciele Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich 

w Warszawie oraz przedstawiciel wykonawcy - Mikołaj Gomuła, dyrektor techniczny firmy 

Strabag. Wykonawcą jest firma Strabag Sp. z o.o., prace potrwają 14 miesięcy. W czasie robót 

ruch będzie odbywał się wahadłowo dla samochodów osobowych, dla ciężarowych 

przewidziany jest objazd drogą powiatową w kierunku Czepielina. 

 

- 7 marca br. odbył się Gminny Dzień Kobiet i Mężczyzn – wszystkie kobiety z placówek 

oświatowych działających na terenie miasta i gminy, z poczty, policji, banku, urzędu a także 

te, które spotkano przypadkowo na ulicach, zostały obdarowane kwiatami. Akcja została 

https://www.facebook.com/katarzyna.guzoeska?__cft__%5b0%5d=AZWnYpjoS2X1haBL5fldkKgd8xav5RotVE9FaFwaGcBQNvaDb0B0Nof7MXgoMIrdic7vhXnGYzAkif_7Wfpa4traYgShyu-QPW_rx9Kdgjqm0BzrFMjO3GTzN7wSY3SE9M4d267mppVsHoTeTrHWiRgbMyYhRBWNqMVkYj73KEwuljj7OlDUTuTArmgqqYL6Rf4&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/profile.php?id=100057729877001&__cft__%5b0%5d=AZWvhq-PTTNWQ4cRtp-qqSKTZsxLktgOP-Ad6Ke_RcTSPYekRzyHoTouDAxtSDh6ROAgWjrmiUjWzWZ1VmkyuqyrDf3g2pPb9gXzh_JMGcwQpLwasXQNIsGBe0Z68Z4f7wEsusl15nknFi8V25mvl_BiFAinOuenejJyfvstgxAh4lK_UFUIqjo96pN_AvLuaD4NyMSMVIgWlgRddAsj7SON&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/profile.php?id=100054313338798&__cft__%5b0%5d=AZWvhq-PTTNWQ4cRtp-qqSKTZsxLktgOP-Ad6Ke_RcTSPYekRzyHoTouDAxtSDh6ROAgWjrmiUjWzWZ1VmkyuqyrDf3g2pPb9gXzh_JMGcwQpLwasXQNIsGBe0Z68Z4f7wEsusl15nknFi8V25mvl_BiFAinOuenejJyfvstgxAh4lK_UFUIqjo96pN_AvLuaD4NyMSMVIgWlgRddAsj7SON&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/janinaewaorzelowska?__cft__%5b0%5d=AZWxRWLZONwD2cGx_V8HSSytEYfqfDn6IEtuM1Cgrwldw4nL_mzgVUNitea_dFZxgIOmFbIVmcx03oUJtGU9VZmXrYhjGMTkSSLV6NrGtuQWrD2nw2Yhhy2FIAsPYwBYM8XFQHfBdOPRWoacyPVYMwJQYvM9jj3QD7s8xUZ5r-hAGBaTAJuN-IKY-ibLSctbMBtl0JqQUc5AdxGTnhkSrqr2&__tn__=-%5dK-R
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zorganizowana przez męską kadrę Urzędu Miasta i Gminy w Mordach, a także pracowników 

Gminnej Spółki Komunalnej, Radnych Rady Miejskiej w Mordach, Radnych Rady Seniora 

oraz Powiatu Siedleckiego: Marka Gorzałę i Wojciecha Biardę. 

- 11 marca br. odbyło się kwartalne zebranie sołtysów (narada) połączona z obchodami Dnia 

Sołtysa, 

- 14 marca br. odbyła się wizytacja w Szkole Podstawowej w Radzikowie Wielkim, 

- 17 marca br.– dzięki staraniom burmistrza, gmina Mody pozyskała trzy samochody osobowe 

z Prokuratury Okręgowej w Gdańsku. Samorząd wzbogacił się o dwa pojazdy marki Renault 

Fluence oraz jeden Renault Megane, które będą wykorzystywane przez Urząd Miasta  

i Gminy. Jeden pojazd zostanie przekazany do Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury  

w Mordach, zaś drugi – do Gminnej Spółki Komunalnej Mordy Sp. z o. o. Auta zostały 

przekazane całkowicie za darmo.  Auta z Gdańska odebrali: Łukasz Wawryniuk – Burmistrz, 

Sylwia Paryła – skarbnik MiG Mordy, Wojciech Biarda – prezes Gminnej Spółki Komunalnej 

oraz Emilia Biarda – p. o. dyrektora M-GOK w Mordach. 

- 24 marca br.– w Urzędzie Marszałkowskim Województwa Mazowieckiego w Warszawie 

odbyło się oficjalne przekazanie umowy na dofinansowanie w ramach programu B3.1.1 

„Inwestycje w zrównoważoną gospodarkę wodno-ściekową na terenach wiejskich”.  

Łukasz Wawryniuk - Burmistrz poinformował, że Miasto i Gmina Mordy otrzymała blisko 3.5 

mln. na realizację kluczowego projektu: „Modernizacja sieci kanalizacyjnej  

i wodociągowej w Mieście i Gminie Mordy”. Udało się pozyskać 100% kwoty, o którą 

wnioskowano. Dofinansowanie zdobyły tylko 22 wnioski spośród 193 złożonych. Wniosek 

Miasta i Gminy Mordy okazał się najlepszy wśród samorządów ze wschodniego Mazowsza. 

Podziękował Sekretarzowi Miasta i Gminy, pracownikom Wydziału Inwestycji  

i Infrastruktury, za przygotowanie wniosku oraz Panu Karolowi Tchórzewskiemu - Staroście 

Siedleckiemu, Pani Wicestaroście Małgorzacie Cepek, którzy bardzo pomogli i szybko wydali 

niezbędne pozwolenia na prowadzenie prac budowlanych, dzięki którym możliwe było 

pozyskanie dofinansowania. 

- 25 marca br. w Sali Białej Miejskiego Ośrodka Kultury w Siedlcach odbyła się mazowiecka 

konferencja sportowa „Samorząd - Sport - Rozwój”. Miasto i Gminę Mordy reprezentowali 

również Prezesi LKS "Grodzisk" Krzymosze: Krzysztof Zacharczuk i Ireneusz Denis. Poza 

kwestiami infrastrukturalnymi prowadzono rozmowę o rozmaitych problemach okręgowego 

piłkarstwa na każdym szczeblu. W trakcie dyskusji była okazja do wymiany doświadczeń  

i poszukania rozwiązań nawet najbardziej przyziemnych problemów. 

- 27 marca br. – odbyło się zaprzysiężenie nowego komendanta Państwowej Straży Pożarnej  

w Siedlcach – Waldemara Rostka. 

Łukasz Wawryniuk - Burmistrz w okresie sprawozdawczym udzielił 2 ślubów oraz 

uczestniczył w Walnych spotkaniach OSP w Starej Wsi, Mordach oraz Wielgorzu. 

Ponadto poinformował o spotkaniach: z Alicją Cichoń – Kierownik MUW w Warszawie 

Delegatura w Siedlcach, z Mariuszem Kozerą z Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich 

w Warszawie, Tomaszem Grzechnikiem – dyrektorem Rejonu Drogowego Węgrów-Siedlce w 

sprawie planowanej ścieżki rowerowej z Wyczółk w kierunku Łosic oraz budowy drogi 

dojazdowej przy ul. Olchowej, z Janiną Ewą Orzełowską, ze Starostą Siedleckim, Robertem 

https://www.facebook.com/grodziskkrzymosze?__cft__%5b0%5d=AZV8QJ-QOOdd5p88eBPk0ME0V-Vg79pYXcCtfA2ASrMgyijbpYUl_6RkpmThFVgLLDKToX8NVQ9pu-gcaEPtNdTXkWJj6K-aYpo_oP30O9Uki1v9kWZrxQtkoWF62s1zbd_1CY8H3YnmsZAc-5QLi7wBGy3h0QE_ZCD8kir66qh1e7kp8_TYHtRWuvOBNTLJ_l4rqm6OfbI9hGFDCLEROzCb&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/IreneuszDenis?__cft__%5b0%5d=AZV8QJ-QOOdd5p88eBPk0ME0V-Vg79pYXcCtfA2ASrMgyijbpYUl_6RkpmThFVgLLDKToX8NVQ9pu-gcaEPtNdTXkWJj6K-aYpo_oP30O9Uki1v9kWZrxQtkoWF62s1zbd_1CY8H3YnmsZAc-5QLi7wBGy3h0QE_ZCD8kir66qh1e7kp8_TYHtRWuvOBNTLJ_l4rqm6OfbI9hGFDCLEROzCb&__tn__=-%5dK-R
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Gazdowskim z Koła Łowieckiego LAS Siedlce, z pracownikami Centrum Kultury i Sztuki  

w Siedlcach, Marzeną Lustryk z Banku Gospodarstwa Krajowego, Radosławem 

Zwierzchowskim – leśnikiem Leśnictwa Mordy, z Zarządem LKS GRODZISK 

KRZYMOSZE, Krzysztofem Borkowskim – prezesem Zakładu Mięsnego Mościbrody, 

Waldemarem Rostkiem – Komendantem PSP Siedlce, prezesami OSP z terenu gminy, Wójtem 

Gminy Ceranów – Grzegorzem Krystkiem, Wójtem Gminy Sterdynia – Marianną Kobylińską, 

Rafałem Czaplińskim. 

 

Łukasz Wawryniuk – Burmistrz wziął udział w 1 posiedzeniu Zarządu Związku 

Międzygminnego ZIELONE GMINY; 1 Walnym Zgromadzeniu Członków Związku 

Międzygminnego ZIELONE GMINY; 1 Walnym Zgromadzeniu Wspólników GSK MORDY; 

1 posiedzeniu Rady Nadzorczej GSK MORDY; Konwencie Wójtów Powiatu Siedleckiego  

i Łosickiego w Łosicach. 

Łukasz Wawryniuk - Burmistrz poinformował, o złożonych wnioskach: 

1. „Mazowsze dla sportu”. 

2. Budowę skateparku w mieście Mordy – koszt realizacji przedsięwzięcia 320 tys. zł, kwota 

wnioskowana 240 tys. zł, wkład własny 80 tys. zł. 

3. Udzielenie pomocy finansowej z budżetu województwa Mazowieckiego w ramach 

programu „Mazowsze dla klimatu”, zadanie „Zagospodarowanie terenów zielonych na terenie 

Miasta i Gminy Mordy, koszt realizacji ok.75 tys., kwota wnioskowana 37 tys. zł. – 

uzupełnienie nasadzeń przy świetlicy wiejskiej w Piórach Wielkich oraz dużych drzew na rynku 

i placu zabaw w Mordach. 

4. W ramach ogłoszonego konkursu przez Marszałka na „Wspieranie rozwoju gospodyń 

aktywnych społecznie – aktywizacja i rozwój kobiet oraz społeczności w środowisku wiejskim 

na Mazowszu poprzez doposażenie organizacji pozarządowych”. Złożono 14 wniosków  

z czego 8 na KGW oraz 6 na OSP z naszego terenu. 

5. Zostały złożone wnioski do budżetu obywatelskiego. 

6. Wniosek na działalność Rady Seniora. 

7. Wniosek na utworzenie Młodzieżowej Rady Miasta i Gminy Mordy. 

 

Łukasz Wawryniuk - Burmistrz przekazał następujące informacje na temat inwestycji: 

1. Wszczęte i przeprowadzone postępowania: 

1) postępowanie w trybie podstawowym na wykonanie zadania pn. "Sporządzenie planu 

ogólnego Miasta i Gminy Mordy". W terminie składania ofert do 24.02.2025 r. złożono 

1 ofertę z ceną 269.370,00 zł brutto. Wykonawca: INDIS z siedzibą  

w Dziekanowie Polskim. Umowa zawarta w dniu 12.03.2025 r. Planowany termin 

wykonania zamówienia: 14 miesięcy od podpisania umowy. 

2) Wszczęto postępowanie w trybie podstawowym na wykonanie zadania pn."Prace 

zabezpieczające ściany fundamentowe przyziemia budynku pałacu w założeniu 

pałacowo - parkowym w Mordach". Planowany termin składania ofert:14.03.2025 r. 

Beneficjent dotacji: Fundacja Domu Wschodniego z siedzibą w Warszawie. Na 

realizację przedmiotowej dotacji dla beneficjenta otrzymano promesę wstępną 
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dofinansowania inwestycji z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków  

w wysokości 98% planowanej wartości inwestycji. 

2. Zadania inwestycyjne w trakcie wykonania: 

1) "Opracowanie dokumentacji projektowo - kosztorysowej budowy budynku Żłobka 

miejsko - Gminnego "NIEDŹWIADEK" w Mordach". Wykonawca firma ASJ  

z siedzibą w Luboniu. Wartość zadania: 74.500,00 zł brutto. Planowany termin 

wykonania zamówienia: 90 dni od podpisania umowy. tj. 01.05.2025 r. Zadanie 

współfinansowane jest ze środków europejskich w ramach programu rozwoju instytucji 

opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 "Aktywny Maluch" 2022-2029. 

 

Łukasz Wawryniuk - Burmistrz poinformował, że w omawianym okresie tj. od dnia 19.02.2025 

r. do 27.03.2025 r. zostało wydanych 21 zarządzeń Burmistrza Miasta i Gminy Mordy.  

2 uchwały powierzone wykonaniu Burmistrzowi są w trakcie wykonania. Zostało wydanych 

11 decyzji administracyjnych. W miesiącu lutym wydano 563 decyzje w sprawie zwrotu 

podatku akcyzowego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej. 

 

Katarzyna Gizińska - Przewodnicząca Rady poinformowała, że w trakcie sprawozdania 

Burmistrza na obrady dotarł Radny Andrzej Chmielewski. Obecnie w obradach uczestniczy  

14 Radnych. 

 

Ad. 6. Informacje dotyczące bieżącej działalności Komisji Rady Miejskiej. 

 

Bartłomiej Kupiński Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał informację z posiedzenia 

Komisji, które odbyło się w dniu 26 marca 2025 roku (Informacja stanowi załącznik do 

protokołu). 

 

Piotr Adamczuk Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Porządku Publicznego 

odczytał informację z posiedzenia Komisji, które odbyło się w dniu 26 marca 2025 roku 

(Informacja stanowi załącznik do protokołu). 

 

Jacek Zdanowski Przewodniczący Komisji Finansów i Budżetu oraz Spraw Gospodarczych 

odczytał informacje z posiedzenia Komisji, które odbyło się w dniu 26 marca 2025 roku 

(Informacja sanowi załącznik do protokołu). 

Ad.7. Podjęcie uchwał w sprawach 

 

a) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Miasta i Gminy Mordy na 2025 rok 

 

Katarzyna Gizińska - Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały został 

omówiony na komisjach. 

Wobec braku uwag do ww. uchwały poddała ją pod głosowanie. Uchwała została przyjęta  

14 głosami - za, przy braku głosów przeciwnych oraz braku głosów wstrzymujących się 

(jednogłośnie). Uchwała w załączeniu. 
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b) pozbawienia statusu pomników przyrody - "Aleja Lipowa" rosnących w pasie drogi 

powiatowej na terenie gminy Mordy 

 

Katarzyna Gizińska - Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały został 

omówiony na komisjach. 

Wobec braku uwag do ww. uchwały poddała ją pod głosowanie. Uchwała została przyjęta  

14 głosami - za, przy braku głosów przeciwnych oraz braku głosów wstrzymujących się 

(jednogłośnie). Uchwała w załączeniu. 

 

c) przystąpienia Miasta i Gminy Mordy do realizacji Programu Opieka wytchnieniowa" dla 

Jednostek samorządu Terytorialnego - edycja 2025 

 

Katarzyna Gizińska - Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały został 

omówiony na komisjach. 

Wobec braku uwag do ww. uchwały poddała ją pod głosowanie. Uchwała została przyjęta  

14 głosami - za, przy braku głosów przeciwnych oraz braku głosów wstrzymujących się 

(jednogłośnie). Uchwała w załączeniu. 

 

d) przyjęcia programu osłonowego w zakresie wsparcia seniorów w Mieście i Gminie Mordy 

"Korpus Wsparcia Seniorów" na rok 2025 

 

Katarzyna Gizińska Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały został 

omówiony na komisjach. 

Wobec braku uwag do ww. uchwały poddała ją pod głosowanie. Uchwała została przyjęta  

14 głosami - za, przy braku głosów przeciwnych oraz braku głosów wstrzymujących się 

(jednogłośnie). Uchwała w załączeniu. 

 

e) zarządzenia wyborów uzupełniających sołtysa sołectwa Olędy 

 

Katarzyna Gizińska Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały został 

omówiony na komisjach. 

Wobec braku uwag do ww. uchwały poddała ją pod głosowanie. Uchwała została przyjęta  

14 głosami - za, przy braku głosów przeciwnych oraz braku głosów wstrzymujących się 

(jednogłośnie). Uchwała w załączeniu. 

 

f) wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych na terenie Miasta i Gminy Mordy 

 

Katarzyna Gizińska Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały został 

omówiony na komisjach. 

Wobec braku uwag do ww. uchwały poddała ją pod głosowanie. Uchwała została przyjęta  

14 głosami - za, przy braku głosów przeciwnych oraz braku głosów wstrzymujących się 

(jednogłośnie). Uchwała w załączeniu. 
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g) zmian w uchwale budżetowej Miasta i Gminy Mordy na 2025 rok 
 

Katarzyna Gizińska Przewodnicząca Rady poprosiła o omówienie przedmiotowej uchwały. 

Sylwia Paryła - Skarbnik omówiła ww. uchwałę. 

Katarzyna Gizińska - Przewodnicząca Rady wobec braku uwag do ww. uchwały poddała ją pod 

głosowanie. Uchwała została przyjęta 14 głosami - za, przy braku głosów przeciwnych oraz 

braku głosów wstrzymujących się (jednogłośnie). Uchwała w załączeniu. 
 

h) wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Mordy na lata 

2025-2040 
 

Katarzyna Gizińska - Przewodnicząca Rady poprosiła o omówienie przedmiotowej uchwały. 

Sylwia Paryła - Skarbnik omówiła ww. uchwałę. 

Katarzyna Gizińska - Przewodnicząca Rady wobec braku uwag do ww. uchwały poddała ją pod 

głosowanie. Uchwała została przyjęta 14 głosami - za, przy braku głosów przeciwnych oraz  

braku głosów wstrzymującym się (jednogłośnie). Uchwała w załączeniu. 
 

i) metody ustalenia oraz stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli 

nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi i jednorodzinnymi 

kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 

przydomowym na terenie Miasta i Gminy Mordy 
 

Katarzyna Gizińska - Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Poinformowała, że 

Radni zapoznali się z projektem uchwały na Komisjach. Wyjaśniła, że opłata za 

gospodarowanie odpadami wzrośnie o 4,00 zł, z 23,00 zł do 27,00 zł za osobę. Uchwała 

wchodzi w życie od 1 lipca 2025 r., w związku z powyższym należność w zmienionej, 

podwyższonej stawce należy uiścić do 15 lipca br. 

Wobec braku uwag do ww. uchwały poddała ją pod głosowanie. Uchwała została przyjęta 12 

głosami - za, przy braku głosów przeciwnych oraz 2 głosach wstrzymującym się. Uchwała  

w załączeniu. 
 

j) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 

elektronicznej 
 

Pani Katarzyna Gizińska Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały został 

omówiony na komisjach. 

Wobec braku uwag do ww. uchwały poddała ją pod głosowanie. Uchwała została przyjęta  

13 głosami - za, przy braku głosów przeciwnych oraz 1 głosie wstrzymującym się 

(jednogłośnie). Uchwała w załączeniu. 
 

Ad.8. Sprawy różne 
 

1. Łukasz Wawryniuk – Burmistrz – poinformował, że została podpisana umowa z urbanistą 

na sporządzenie Planu ogólnego. Przedstawił harmonogram prac związany z procedurą 

uchwalenia planu ogólnego Miasta i Gminy Mordy. 
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Etap I – kwiecień – maj br. – zbieranie wniosków do planu ogólnego, ogłoszenie  

o naborze ukaże się na stronie internetowej UMiG Mordy, na BIP, Facebooku, tablicach 

sołeckich oraz w Tygodniku Siedleckim. Nabór wniosków rozpocznie się w drugiej 

połowie kwietnia i potrwa min. 21 dni. 

Etap II – maj – listopad br. – sporządzenie projektu planu ogólnego wraz z prognozą 

oddziaływania na środowisko, uzgodnienie i opiniowanie projektu planu. 

Etap III – do końca listopada br. – wyłożenie projektu planu ogólnego i przeprowadzenie 

konsultacji społecznych. 

Etap IV – listopad – styczeń 2026 r. – rozpatrywanie uwag. 

Etap V – marzec – maj 2026 r. – skierowanie projektu planu ogólnego do uchwalenia. 

Etap VI – max. do 30 czerwca 2026 r. plan ogólny zostanie poddany publikacji  

w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego. 

2. Łukasz Wawryniuk – Burmistrz – poinformował, że na prośbę mieszkańców od marca br. 

autobus MPK linii 34 ma kurs poranny z dworca PKP w Siedlcach odjeżdża o godz. 4.40, 

z Mordów 5.16. Linia będzie modyfikowana, aby objąć miejscowość Kolonia Mordy oraz 

Stok Ruski. 

3. Łukasz Wawryniuk – Burmistrz przypomniał o obowiązku złożenia do końca kwietnia br. 

oświadczeń majątkowych przez radnych, kierowników urzędu oraz jednostek 

organizacyjnych. 

4. Wojciech Biarda Prezes Gminnej Spółki Komunalnej Mordy, poinformował, że od dnia 

28.03.2025 r. jest możliwość wywiezienia ścieków nowym wozem asenizacyjnym.  Nastąpi 

zmiana przyjmowania ścieków. Opłata będzie wnoszona nie za kurs  

a za ilość przyjmowanych m3 ścieków. Podział nastąpi na Miasto Mordy – kwota wywozu 

odebranych nieczystości wyniesie 45,00 zł netto/m3 (48,60 zł brutto) oraz na Gminę Mordy 

– 50,00 zł netto/m3 (54,00 zł brutto). Ścieki będą odbierane również spoza obszaru gminy 

Mordy, koszt wywozu 1 m3 wyniesie 55,00 zł netto (59,40 zł brutto). 

5. Sylwia Paryła – Skarbnik odniosła się do podjętej uchwały w sprawie zmiany stawki za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. Poinformowała, że w 2024 roku Miasto  

i Gmina Mordy ze środków własnych dołożyło ok. 293,00 tys. zł do systemu gospodarki 

odpadami. Przy założeniu stawki 23,00 zł – osoby zbierające odpady w sposób selektywny 

oraz 19,00 zł w przypadków osób kompostujących, Miasto i Gmina Mordy musi dołożyć 

ze środków własnych ok. 540,00 tys. zł w 2025 r.  Zmiana stawki od 1 lipca 2025 r. na 

27,00 zł od osoby, za zbieranie odpadów w sposób selektywny oraz 23,00 zł od osób 

kompostujących, pozwoli na zmniejszenie dopłaty do systemu gospodarki odpadami przez 

Miasto i Gminę Mordy o prawie 150 tys. zł. Na komisjach zostało przedstawione 

szczegółowe wyliczenie planowanych dochodów i wydatków, w związku z powyższym 

zasadne było podjęcie uchwały, aby system gospodarki odpadami bilansował się. 

6. Henryk Czarnocki – Sołtys Sołectwa Stara Wieś - podniósł temat kirkuta znajdującego się 

na terenie Miasta Mordy, a zakwalifikowanego jako las. Zaapelował o umieszczenie tablicy 

z informacją o znajdującym się cmentarzu żydowskim oraz o godne utrzymanie tego 

miejsca. Poprosił o wyjaśnienie przyczyny zamiany nazwy kirkut na obszar leśny. 

Ad.9. Zakończenie obrad XIII sesji Rady Miejskiej. 
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Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Gizińska 

zamknęła obrady XIII sesji Rady Miejskiej w Mordach o godz. 1607. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała:      Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Jadwiga Zdun                /-/ Katarzyna Magdalena Gizińska 

 

 

 

 


